
Verslag Kas Controle Commissie De Batouwe naar aanleiding van het boekjaar 2021 

De Kas Controle Commissie (KCC) bestaat dit jaar uit: Herman Steijger (voorzitter) en Koos de Bree. 

Na bestudering van de jaarstukken heeft de KCC tijdens het bezoek op De Batouwe op 8 april 2022 

het jaarverslag, de balans, en ook de verlies- en winstrekening in detail met penningmeester Rens 

Plandsoen en met Marloes Gebuijs besproken.  

Hieronder de bevindingen en, voor zover nodig, het advies van de KCC. 

1. Administratie 

Banksaldo’s 

De KCC heeft de verschillende banksaldo’s van eind 2021 gecontroleerd op basis van een 

rapportage van de bank en daarbij geen verschillen geconstateerd met de saldo’s in de 

boekhouding. Het geld in de kas is gecontroleerd. 

Kas 

Ook de kas is gecontroleerd. Wij hebben geen verschil geconstateerd. 

Reserveringen en voorzieningen 

De KCC heeft naar de saldo’s van 2021 gekeken. Hieruit valt op te maken dat de vereniging genoeg 

gereserveerd heeft om aan haar verplichtingen te voldoen, zoals afgesloten contracten met o.a. 

EGolf4U en het restant van de nog niet opgevraagde renteloze leningen. 

Salaris- en vakantiegeldreservering 

Salaris is gecontroleerd en ook de reservering voor vakantiegeld en vakantiedagen. De bedragen 

zijn correct verantwoord. 

2. Uitgaven van de verschillende commissies 

De KCC heeft de uitgaven van de commissies vergeleken met voorgaande jaren maar ook ten 

opzichte van de begroting. De KCC heeft geen bijzondere uitgaven gezien. 

3. Bestuursverslagen 

De KCC heeft de verslagen van 2021 mogen inzien om te kijken welke besluiten met financiële 

gevolgen door het bestuur zijn genomen. De KCC heeft geen bijzondere besluiten met financiële 

gevolgen gezien. 

4. Ledenadministratie 

De KCC heeft de ledenadministratie gecontroleerd. De KCC heeft geen bijzonderheden 

geconstateerd. 

  



 

5. Conclusie 

Alle vragen van de KCC zijn adequaat beantwoord, en zij is derhalve van mening dat de financiële 

verantwoording correct is. De KCC heeft geen accountantsonderzoek verricht, maar adviseert de 

Algemene Leden Vergadering, op grond van de verstrekte informatie, om het bestuur te 

complimenteren met het gevoerde beleid en het vele werk dat hieraan is verbonden.  

 

De KCC zal dan ook een verzoek doen tijdens de Algemene Leden Vergadering om het bestuur te 

dechargeren voor het boekjaar 2021.   


